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بنده نیز حسب وظیفه گزارشی را . می باشد20جلسه امروز به دعوت آقاي شهردار صورت گرفته و آغاز ششمین دوره از کارگروه مشورتی قزوین :آقاي ظاهري
اعضایی که در جلسه حضور دارند دو بخش هستند یک بخش دوستانی هستند که از دوره هاي قبل حضور . دوره قبل خدمت دوستان ارائه خواهم داد5از 

. داشته اند و با فعالیت کارگروه آشنایی دارند و دوستان جدید که  خدمتشان خیر مقدم می گوییم
با دعوت شهرداري 88رگروه یک کارگروه مشورتی هست مرکب از کارشناسان و صاحبنظران در حوزه مدیریت شهري در رشته هاي مختلف که از سال این کا

همه ها و شروع به کار کرده و در حقیقت بحث موضوعات مبتلا به در شهر بوده است با آشنایی که از محیط شهري داشته اند، کمبودها، فرصت ها، تهدید
آقاي شهردار و مدیران تصمیم گیر در اختیارمسائلی که با آن روبرو هستیم و همچنین دانش تخصصی که دوستان در حوزه هاي مختلف دارند مشورت هایی را 

. می دهندقرار... در این حوزه همچون شوراي شهر و مدیریت عالیه استان و اداراتی که مرتبط هستند مانند مسکن و شهرسازي، میراث فرهنگی و 
اولین خروجی کارگروه بوده که با توجه به نامی که 88اسفند )پیشنهاد می شدهبیانیهآنچه که بحث شده تحت عنوان (ه یکار آغاز شده، اولین بیان88از سال 

جلسه 40با برگزاري بیش از 88وستان در سال در یک دوره زمانی مشخص دبه اضافه بیست برنامه تحول زا،در آن زمان براي کارگروه انتخاب شد یعنی قزوین 
اولویت مشخص شد که لیست آنها  در آن بیانیه بیست . ه ي خود را خدمت مدیران شهري ارسال کردندیکاري اصلی و همچنین جلسات فرعی نخستین بیان

. قرائت خواهد شدده است و در تابلو مشاهده می کنید که اولویت هاي بیست گانه آم
خیلی از این ها در بودجه هاي سنواتی و یا ژه می شدند در سال هایی که گذشته،هر کدام شامل چندین پروکهاولویت در حقیقت بیست برنامهاین بیست

کارگروه . استشهرداري توفیقاتی داشته در بعضی موارد هم شاید اقداماتی انجام نداده،در خیلی از اولویت ها.استبرنامه پنج ساله شهرداري مدنظر قرار گرفته
بی هم یک مدلی در سال هاي گذشته چندین بار نسبت به ارزیابی عملکرد شهرداري نسبت به این برنامه هایی که پیشنهاد کرده هم اقدام کرده و نتیجه ارزیا

این کارگروه تا به حال پنج دوره را گذرانده و امروز ما آغاز ششمین . گردیدمدیران تصمیم گیر شهرداري ارسال بوده که جهت استحضار به شهردار محترم و
به این . جلسه که اقدام به تشریح تک تک اولویت ها شد23دوره دوم . جلسه و خروجی آن بیانیه اي بود که لیست آن قرائت شد40دوره اول با . دوره را داریم
دور اول این اولویت ها مطرح شد در دوره هاي بعدي هر کدام از این اولویت ها یا به صورت سرفصلی یا مجزا تشریح و بحث شده و نظرات صورت که در

را جلسه کاري اصلی 34جلسه و دور پنجم که دور قبلی بود 27جلسه، دور چهارم 23دورسوم .قالب بیانیه هاي بعدي منعکس شدهمشخص تر و اجرایی تر در 
جلسه دوستان در دوره پنجم صلاح دیدند 34، طی این 13/12/93خرین جلسه آن هم آآغاز شد و 31/2/93در دور پنجم که سال گذشته . استدر بر داشته

تصمیم گیر در حوزه با توجه به ارزیابی که از شهر قزوین و عملکرد شهرداري و دستگاههايکه الان قرائت شد اتفاق بیفتداولویتی 20که یک بازنگري در
.اولویت جدید به شهرداري و مدیران شهري ابلاغ شد 14لذا در دور پنجم اولویت ها را اصلاح کردند و . مدیریت شهري داشتند

عه بیشتر قابل مشروح این بیانیه ها جهت مطال،20+ بیانیه در این کارگروه صادر شده که در پورتال شهرداري قزوین در لینک قزوین15مجموعا تا کنون 
. دسترسی خواهد بود

به نظر می رسد کاري که در طول این دور پنجم اتفاق افتاد رویکرد ها با توجه به وضعیت و 93تا 88اگر بین این دو لیست مقایسه اي صورت گیرد از سال 
مباحث فرهنگی، آموزشی، مسائل مربوط به انرژي و . ار گرفتشاید مباحثی از جمله توسعه پایدار در شهر ها در دستور کار قر. شرایط روز قزوین اصلاح شد

محاط بر همه این مصوباتی که . محیط زیست بحث هاي جدي اي بود که با تعریف جدید و تکمیل تر مورد بحث قرار گرفت حتی امنیت شهر، مدیریت بحران
ه مدیریت به روش گذشته بردش آن چیزي است که تاکنون اتفاق افتاده اما در دور پنج داشتیم و همچنین مصوبات بیست گانه دور اول شاه بیتش این است ک

سه رأس مثلث را یکی حاکمیت .آنچه که در مدیریت شهري امروزه کشورهاي پیشرو در حال انجام است مباحث مدیریت شهري در یک مثلث اتفاق می افتد
از ذي نفوذان، نخبگان کسانیکه مورد تزندگی می کنند و رأس سوم عبارت استشکیل می دهد، یک رأس ذینفعان مجموعه که همان مردمی که در شهر

رسیدن به شاخص هاي به اگر تعامل سازنده اي بین این سه گروه برقرار شود در محیطی که ما زندگی می کنیم قطعا . رجوع مردم هستند و صاحب نظر هستند
مطلب بعدي این بوده که دوستان فقط نگاه صرف آکادمیک به . استمحاط بر همه این مصوبات بودهاین معادله یا مدل . توسعه پایدار نزدیک تر خواهیم شد

در قضایا نداشته اند، اگر ترکیب جمعیت و اعضا را داشته باشید از گروههاي مختلف تخصص هاي مختلف و تجربه هاي مختلف خیلی از مدیرانی که 
هنگی و اجتماعی هستند و تجربیاتی دارند با نگاه عملگرا و اجرایی و به دور از نگاه رویایی و کتابخانه اي دستگاههاي اجرایی در حوزه صنعت، کشاورزي، فر

. است،حضور داشته اندصرف که مدنظر دوستان بوده
اي که داشتیم اگر تجربه اي جدید هر کدام از دوستان تو این مدت چندین ساله . مطلب سوم استفاده از تجربیات سایر نقاط دنیا و سایر شهرها و ادارات هست

. ورد ها را به جلسه ارائه می دادندطه داشتند حاصل این دستادر زمینه مسائل مربو
ه تجربیات موفق به مطلب بعدي اینکه هیچکدام از فعالیت هایی که تا کنون گذشتگان ما انجام داده اند از نظر دوستان دور نمانده، به همه احترام گذاشته شد

. بر این اساس کارها ادامه پیدا کرده تا به اینجا رسیده ایم. کار گرفته شده و تجربه هایی که ضعف داشته اصلاح می شده
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. کجاستحتی انتقاد هم بوده اینکه جایگاه کارگروه و نتایج بحث هاي مطرح شده در کارگروه و نچه که در حوزه اجرا اتفاق افتاده و همواره مورد سوال دوستان آ
گونه نبوده که مورد توجه مخاطب ما بنا را بر این گذاشته ایم که گروه مشورتی هستیم و دوستان مجاز و مختار هستند که استفاده و بهره برداري کنند و این

. را داشته باشنداین کارگروهاز مدیریت عالیه استان تا شهرداري برایشان مهم بوده که نظرات . خود نبوده باشند
جمع آوري شود و در مطلب دیگر توجه به کارهاي گذشتگان و نگرانی هاي آنها براي قزوین بوده که سعی شده بیانیه ها، اقدامات و بحث ها در قالب یک کتاب

. اختیار هر مدیري که وارد شهر ما شود قرار گیرد و صفحه هاي انتهایی آن جهت پیشنهادات و نظرات و اصلاحات خوانندگان در نظر گرفته شود
روبره بوده ایم اما با بحران بی آبی مطلب دیگر توجه به پیشینه درخشان و قدم نهادن در راه استمرار آن است ما کشوري بوده ایم که همواره با بحران بی آبی

. تمدن ساخته ایم و بحران راتبدیل به فرصت کرده ایم و این خود یک نمونه از توسعه است
زندگی خود این مجموعه مطالبی بود که مطرح شده و امیدوارم به درستی نظرات دوستان را منعکس کرده باشم و امیدوارم بتوانیم مسئولانه تر با محیط 

. ورد نماییمبرخ
عرض خیر مقدم و تشکر و قدردانی از اعضا جهت همراهی ها در پنج دوره گذشته با شهر قزوین و تشکر از مهندس ظاهري که ):شهردار(آقاي نصرتی 

. 20+ مسئولیت برنامه ریزي و پیگیري ها و تبیین مطالب را داشتند و همچنین دبیرخانه کارگروه قزوین 
بعد از یک دوره پنج ساله خیلی از دوستان چهره هاي ثابت جلسه هستند و دوستانی هم که به تازگی به جلسه پیوسته اند چهره هاي خوشحال هستم که اعضا

در ع شهر قزوینثیرگذار و شناخته شده شهر هستند که مطمئنا در کنار عزیزان قبلی می توانند تأثیر ارزشمندي در تولید تصمیم و اجرایی شدن مطالب به نفأت
بیانیه که صادر شده بتوانم انتظارات از نگاه حوزه مدیریت شهري را 15جلسه و 147من براي اینکه در جلسه اول دور ششم بعد از . عرصه ملی داشته باشیم

ر هم قرار بگیریم و به مسائل کلان و حداکثر بهره به شیوه هم اندیشی که این دوره ششم چگونه آغاز شود و چگونه در کنا. انتقال بدهم از مقدمه پرهیز می کنم
. تر بپردازیم در خدمت شما باشیم

وشبختانه جدا از در پانزده بیانیه سیر تحولی این کارگروه کاملا مشخص است که روزهاي اول در پی چه چیزي بوده اند و الان به چه شرایطی رسیده اند، و خ
. ثیر گذار بوده استأبی پرده بیان شده است و تصریح وصحنه بوده اند و خیلی از مطالبد همیشه هم در سمطالبی که انتظار داشتند به نتیجه بر

اگر به غیر از این . وسعت دید را تغییر بدهیم. انتظار فعلی شهر این است که ما از تجربه شهرهاي موفق استفاده کنیم و از عرصه ملی و بین المللی عقب نمانیم
نظیر تجربه قطار سریع .هاي دیگر که در چه حالی هستندبر می گردیم به تجربه شهرما. رفتار خواهیم شد و بدهکار مردمبخواهیم فعالیت کنیم مطمئنا گ

اگر مسئله را به درستی بررسی کنیم . استداشتهو برنامه ریزيسال پیشینه6یا 5اصفهان که این برنامه و تصمیم لحظه اي نبوده و حدود –قم–السیر تهران 
و به دنبال آینده اي مطمئن تر را دنبال می کنندظرفیت جدید براي خودتولید ینیم که این شهرها هدف استفاده از قطب جمعیتی و اقتصادي پایتخت و می ب

.براي شهر و استان خود هستند
شور با یک افق دید و یک وسعت بالاتر به مسائل شهر اطمینان داشته باشید شهر هایی که چه در داخل و چه در خارج ک. مطمئنا افق بزرگتري را در ذهن دارند

از با تجربه ها و ه اینها یک گروه هاي تصمیم ساز، یک اتاق فکرهاي منظم با خود همراه دارند و این کارگروه قزوین بیست ک. و استان می پردازند دولتی نیستند
شهر قزوین قرار علاقه مندهايمی توانند به عنوان یک هسته اي در کنار دیگر گروه.متخصصین و معتمدین شهر هستند می توانند این نقش را ایفا کنند

و از این در کنار هم جمع کنیمآن ها نمی توانیم اما متأسفانه ند ه ابودکه در عرصه ملی داریم چه الان و چه در گذشته فراوانیما شخصیت هاي ملی . بگیرند
این گروه شاید یکی از وظایفش این باشد که این افراد را به نوعی با هر ادبیاتی مجبور کند که . ي موفق این کار را کرده اندولی استان ها. پتانسیل استفاده کنیم
. در صحنه قرار بگیرند

ود را در این صحنه تهیه برنامه میان مدت و بلند مدت خ. پس براي دوره ششم به دنبال اینکه در شهر قزوین به عنوان یک نگاه سوم و با وسعت پایین نگردیم
فکر ،کید نمایم خدمت رسیدم و این تأکید را انجام دادمأبنده در خیلی از جلسات شما به مقتضاي جلسات حضور داشتم و اگر نیاز بوده انتظاراتی را ت. کنیم

.هر دو سه ماهی از این موضوعات در کارگروه داشته ایم.رسیدیمهمکردیم و به نتیجه 
در حین برنامه ها خیلی از مباحث هم وجود دارد که وضع موجود ما را به . ه خدمت شما عرض می کنم به معناي واقعی انتظار استان استکمطلبیالان 

. داشته هاي خود را نیز در بعضی مواقع داریم از دست می دهیمبه افق مد نظر دست پیدا نمی کنیم،یعنی نه تنها . مخاطره می اندازد
. خباري از این جنس هم باید به مشورت گذاشته شود و مطلع شویم براي قزوین چه اتفاقاتی در حال رخ دادن استدر حین جلسات ا

چون به این . در دور پنجم بنده یک تقاضایی داشتم که جدا از طرح مسائل از ظرفیت دوستان استفاده کنیم و از این طریق جذب سرمایه گذار داشته باشیم
در قسمت دولتی هم می . ر کردیم که با پول دولتی و منابع درآمدي چهارصد هزار نفر شهروند قزوینی نمی توانیم کارهاي خاص انجام دهیمنتیجه رسیدیم و باو

روي آن می توان بینیم که ما دیر استان شده ایم و منابع پولی که از دولت می توانیم جذب کنیم و به داخل استان بیاوریم در رده بیست و نهم هستیم که ن
یعنی اگر ما بتوانیم از ظرفیت هاي ملی استان خود استفاده . اما ظرفیت هاي ملی که استان ها کسب می کنند وارد این رتبه بندي نمی شود. انتظاري داشت
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ما در رتبه بیست و نهم است و  نمی کنیم هر پروژه ي ملی که اینجا تعریف شود اصلا ارتباطی به رتبه استانی ندارد، پس تا ابد به این فکر نباشیم که استان
. توان کاري انجام داد بلکه راه هاي دیگري نیز جهت جلب سرمایه گذاري و منابع درآمدي وجود دارد

ور پیدا لسه حضبا توجه به این موضوع که طرح شد بنده تشکر می کنم از دوستانی در همین گروه که بعد از اینکه قراردادها منعقد شد بنده حتما در این ج
. خواهم کرد و از دوستانی که براي جذب سرمایه گذار زحمت کشیده اند تقدیر و تشکر خواهد شد که شهر تقدیر و تشکر داشته باشد

. شرکت سرمایه گذاري مسکن را معرفی کردند و وارد تفاهم شدند پروژه ها بازدید و بررسی شد، یک کار ارزشمند انجام شداز اعضاي همین جلسه،
و این قابلیت بوجود آمد که مازاد بر منابع داخلی شهر کاري انجام . ستان دیگري بنیاد تعاون ناجا را معرفی کردند و چند پروژه، تفاهم و قرارداد امضا شددو

. شود
ر سه ارکان برنامه حضور پیدا یعنی ه. دوست دیگري از همین کارگروه یک شرکت چینی را همراه با یک شرکت اجرایی و یک بانک عامل به ما معرفی کردند

.این توان در مجموعه حاضر وجود دارد. و بسیاري از سرمایه گذاري هاي قسمت خصوصی. کردند و تفاهم با آنها امضا شد
دارد و یکی هم در که یکی در تهران وجود. که معرفی آن از افراد همین جمع صورت گرفت که در همین هفته صورتجلسه آن تهیه شد"هایپر استار "یا پروژه 

ه گردشگري و مبحث همینجا در بر اتوبان به جمعبندي رسیدیم که با آنها به قرارداد برسیم که انشاالله اجرایی شود و فراوان براي شهر قزوین در تولید جاذب
. تولید ثروت می تواند به عنوان یک رکن تأثیر بگذارد
در جلساتی . از حدود سه سال پیش پیگیري هایی انجام شد براي یک جهش در معرفی قزوین.زیزان باشیمیک اطلاع رسانی هم داشته باشیم و بعد در خدمت ع

. "قزوین در مسیر جاده ابریشم"در یک جلسه اي به طور مثال اعلام می شد . پیگیري می کردیم که چه کنیم از داشته هایمان حداکثر استفاده را داشته باشیم
می گردیم به گذشته قزوین می بر. کاروانسراي جاده ابریشم استمیشد که ما کاروانسرایی داریم به نام سعدالسلطنه که آخرینیا در یک جلسه دیگري اعلام

گی بوده هم بینیم همیشه یکی از رکن هاي اصلی اقتصاد و بازرگانی کشور بوده و مطالعه می کنیم می بینیم این جاده ابریشم در مسیرش هم تحولات فرهن
شهر 200شهر در مسیر خشکی و مابقی تا سقف 78یعنی هر چهار رکنی که در برنامه هاي پنج ساله کشور وجود دارد بین . ي هم اجتماعی و سیاسیاقتصاد

.استدر مسیر آبی جاده ابریشم وجود داشته
طی بررسی ها متوجه شدیم براي این برنامه تشکیلاتی وجود دارد و رئیس و دبیر کل و ستاد و . مطالعه شد که چه کنیم که از این ظرفیت بهره برداري کنیم

از اقدامات، مجموعه سال است که اجلاس هاي سالیانه در کشورهاي مختلف برگزار می کنند و براي معرفی بین المللی و یک سري15جایگاهی وجود دارد که 
موفق شدیم براي ایجاد ارتباطوارد این برنامه شدیم در این سه سال و با پیگیري هاي خاص و . رسما این کار در حال انجام شدن است. تأثیرگذاري هستند
. دعوت شدندبه قزوین"ابریشممجمع شهرهاي جاده"هفته گذشته رئیس . اجلاس را در قزوین برگزار نماییم) 2016سپتامبر (شهریور سال آینده 

یک تفاهمی ما با ایشان امضا کردیم که . "سازمان شهروندان جهانی"که اصالتا کره اي هستند و عنوان دیگري هم دارند به عنوان رئیس "پرفسور کوواك"آقاي 
بندهایی داخل این تفاهم نامه آمده که اگر ما . وین خواهد بوداز نگاه بعضی از دوستان که در جریان قرار گرفتند یک المپیک اقتصادي و فرهنگی براي شهر قز

یعنی بهره برداري از گذشته . با اتحاد بتوانیم این برنامه را اداره کنیم، مطمئنا یک نقطه عطف و یک برنامه ثابت و پایدار براي آینده شهر قزوین خواهد بود
س جمهور و آقاي دکتر لاریجانی صورت می گیرد براي تشریفات سال آینده که حمایت هاي همه که ظرف چند روز آینده مکاتبه ایشان با آقاي رئی. قزوین

و حمایت صندوق جاده ابریشم که در کشور چین هست جزو مصوبات . جانبه از شهر قزوین براي این برنامه که در کشور ایران صورت می گیرد؛ داشته باشند
. ها و پروژه هایی که باید تا روز اجلاس در قزوین برگزار شودحمایت هاي همه جانبه نسبت به برنامه. بود

چون مورد انتظار شهروندان هستند و . به نظرم می رسد که ما از اعضا این کارگروه در بسیاري از مواقع به عنوان حتی سفیران مباحث شهري استفاده می کنیم
مورد بحث قرار می گیرند، گفت و گو می کنند و مباحثشان براي شهروندان به نوعی شودی از عزیزانی که در این جلسه تشریف دارند خیلی مواقع سوال م

تفاهم نامه قرائتی انجام خواهد شد تا مشخص شود سطح آن چیست و تا آن تاریخ چه کارهایی باید براي شهر این از متن در این جلسه . ستاحجت و ارزشمند
. قزوین انجام شود

. قرائت گردیدمتن تفاهم نامه :آقاي برزگر
ه در عرصه بین المللی این عنوان که ما مرکز شهروندان جهانی کما در این برنامه قرار است یک سمت براي شهر قزوین داشته باشیم ):شهردار(آقاي نصرتی 

می با این عنوان که به واقعیت خیلی بزرگتر از یک اثر تاریخی و یک اسم است این جایگاه . معرفی بشویمکه با آن باشیم یک عنوان هست براي شهر قزوین 
. باشدبراي شهر قزوین در عرصه بین المللییک جایگاه فرهنگی و اجتماعی تواند 

.            نند ایده پردازان خوبی باشندایا خارج کشور دارند می توخوشبختانه با تجارب خوبی که اعضا از داخل و.این جلسه باید به دنبال این دست ابتکارات باشد
ر امایه گذپس این جلسه هم می خواهد ایده پردازهاي خوبی را داشته باشد هم می خواهد مشارکت کننده هاي خوبی داشته باشد براي اجرایی شدن، جلب سر

از این پتانسیلیخواهد شخصیت هاي ملی و فراملی ما را در جلساتی کنار یکدیگر جمع کند وو هم می خواهد کمک کند که ما از مسیر منحرف نشویم و هم م
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متنی را که آقاي مهندس برزگر قرائت کردند، اینکه یک صندوق میخواهد تشکیل شود از لحاظ . اینها موضوعاتی است که باید به آنها بپردازیم. استفاده کند
که ما بتوانیم بخش اعظم این شهر ها را در این صندوق عضو کنیم و از منابع آن اینجا استفاده . ینده تأثیرگذار خواهد بوداقتصادي بسیار براي شهر قزوین در آ

.  شود
یعنی یک بانک در اختیار یک شهر قرار گرفته. بانک شهر داریم که چون ظرفیت آن در تهران هست بخش اعظم پروژه ها در تهران در حال انجام شدن است

ش را براي پس این صندوق می تواند خیلی کار انجام دهد و آقاي کوواك این قول را به ما داده است که این صندوق را برنامه ریزي می کنیم و مصوبه ا. تاس
. و خیلی امتیازهاي دیگر و ظرفیت هاي دیگر. شهر شما می گیریم

فکر می کنم یک تقسیم کاري . کلان یک سري موضوعات به روز، میان مدت یا بلند مدتپس ما می توانیم نگاه کلان براي شهر داشته باشیم براي موضوعات
یک راهکار هم وجود دارد که اصلا هیچ کاري نکنیم و به شیوه سنتی خودمان هر کاري که از . پیش بیاید و کارهایمان را دنبال کنیمدر کارگروه می بایست

درصد کل کار به عنوان یک 5ی که بنده اینجا در این مدت زمان کوتاه براي شما عزیزان بازگو کردم شاید به عنوان این مطالب. قبل انجام می دادیم انجام بدهیم
هم به دنبال این ویعنی ما مجبوریم با تمام ناملایماتی که وجود دارد کارهاي عادي شهر را پیش ببریم. کار واقعا فوق برنامه از مجموعه ما انرژي می گیرد

و . این احتیاج به مشارکت دارد همه دوستان مشارکت کنند تا این کارها انجام شود. موضوع تعریف کنیم و چند مورد آن به نتیجه برسد20یا 15هکباشیم
د باید انتظار ات مردم خود شهروندان، شوراي شهر که نماینده مردم هستن. انجام این کارها هم به تنهایی قابلیت ندارد و باید یک انتظار اجتماعی و عمومی شود

این . یعنی به نحوي بشود که مردم بخواهند که چرا این قطار شهري از تهران باید برود اصفهان چرا چنین قطاري براي شهر قزوین نداشته باشیم. را بالا ببرند
باید توسط مردم پیگیري شود تا چه میزان پیش 2016ه یا برنام. موضوع نباید صرفا توسط یک دستگاه مطرح و پیگیري شود بلکه باید انتظار مردم نیز باشد

واقعا به شیوه سنتی به شهرداري . چنین برنامه ها و پروژه هایی باعث می شود بیکاري در شهر کمتر شود، تولید شغل، ساخت و ساز و درآمد شود. استرفته
.هر روز ما مراجعه کننده کار داریم

رهبري شهر را ه عنوان جامعه یک درصدي،گذاشته ایم و افراد با تجربه، متخصص، متعهد از هر دریچه اي اگر نتوانیم باگر این جمع که نام خود را اتاق فکر
اگر کسانی که تصمیم گیر هستند کمی کوتاهی کردند و به آنها فشار نیاوریم آینده شهر همین می شود ،انجام بدهیم، تصمیم سازي کنیم براي تصمیم گیران

و ما چه هستیم و چه چیز را می خواهیم تحویل دآقاي مهندس ظاهري اشاره کردند گذشتگان ما چه بودن. در حال نقد کردن گذشته هستیمکه ما الان 
زیم نیاز قصد این صحبت ها این بود که از ظرفیت عزیزان استفاده شود ولی براي تعیین مسیر اینکه یک مقدار بزرگتر، جامع تر به مسائل بپردا.  آیندگان بدهیم

. بود که این مطالب طرح شود
در خصوص این تفاهم نامه اي که قرائت شد خیلی کار بزرگی است بنده از آقاي شهردار با این دید وسیع و خوبشان تشکر می کنم و به نظر من:خانم بیات

هایش و هم فرصت بسیار مناسبی که براي قزوین می خواهد ایجاد شود و باید این موضوع بررسی شود هم محدودیت . خیلی از موارد را می توانیم جواب بگیریم
. کارگروه یک کمیسیون مختص این برنامه شکل بگیرددربنده فقط یک پیشنهاد داشتم اینکه . اینکه از چه مواردي می توانیم به عنوان فرصت استفاده کنیم

بهتر است یک کمیسیون خاص این اگر بتوانیم از فرصت ها بخوبی استفاده کنیم کارگروه قزوین بیست. چون حجم کاري خیلی زیاد است و زمان زیادي نداریم
. موضوع در حمایت سیاست هاي شهرداري داشته باشد

این جاده جاده فرهنگی است، جاده . قزوین همانطور که همه دوستان متذکر شدند و واقف هستند از پتانسیل بسیار ویژه اي برخوردار است:آقاي شهروزي
امروز واقعا با این کار . آن می گذشته و قزوین یکی از شهر هاي مهم این جاده استی اقتصاد جهان ازمسیر اصلساله،اقتصادي است در طول تاریخ یک هزار

عرضم این است که باید در کارگروه کار فرهنگی وسیع ؛پرزحمت آقاي شهردار و سایر کسانیکه دست اندر کار این تفاهم نامه ها هستند که قابل تشکر است
ین قزوین خوشبختانه همه ا. و جلساتی که در این زمینه در قزوین برگزار می شود با حضور نخبگان باشد2016اشد براي سال انجام شود که قزوین آماده ب

پتانسیلی که . کشور استیکی از مهم ترین استان هاي کشاورزي ویکی از مهم ترین شهرهاي دانشگاهییکی از شهرهاي اقتصادي کشور، . ویژگی ها را دارد
. د شاید در کشور، خاورمیانه و آسیا نمونه استقزوین دار

بنده خواهشم این است که یک مقدار این بحث در رادیو . این موضوع تفاهم نامه را بنده در اخبار قزوین دیدم اما اصلا گویاي این مسائل نبود:آقاي هدایت فر
و از . هااز الان آغاز شود چه براي مردم چه براي مدیران و چه براي دیگر دستگاهاین آماده سازي باید. شهر، سیماي شهر اطلاع رسانی شود بویژه براي مردم

این آماده کردن مردم و در واقع کسب نقطه نظرات مردم بسیار بحث مهمی است که من فکر می . ... یم حتی به صورت پیامک، ایمیل وآنها نظراتشان را بخواه
.االله این زمینه را بتوانیم ایجاد کنیمکنم ظرف یکی دو ماه باید انجام شود تا انش

عرض کنم که به علت اینکه کار فرهنگی دیر به ثمر می نشیند فکر می کنم که بلافاصله باید یک کارگروه فرهنگی راجع به این قضیه تشکیل :آقاي قدس
ک کارگروه ویژه را بگذاریم کارها را پیش ببرد جدا از آن شود با توجه به تغییراتی که در شهر در سطح مسئولان فرهنگی اتفاق افتاده حدس می زنم که ی

. مسائل اقتصادي، سیاسی، مکاتبات سیاسی
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م که معمولا فرصت هاي این چنینی که پیش می آید در نهایت که بررسی می کنیم  می بینیم که هزینه بنده نکته اي را می خواهم عرض کن:آقاي زمانی
الان تا برگزاري این مراسم نزدیک به . است، مسئولین ما و اعتبارات ما گذاشته و متاسفانه خروجی لازم را که باید نداشتههایی زیادي را بر روي دست شهر ما

قتصادي انشاالله یک سال فرصت هست و من پیشنهادم این است که از همین الان به جنبه هاي اقتصادي این برنامه بپردازیم علاوه بر دیگر جنبه ها به لحاظ ا
. مین اعتباري براي استان ما باشدأت

یک نمایشگاه داشته باشیم از توانمندي هاي استان در هر زمینه اي اعم از محیط طبیعی، مراسمپیشنهاد خاصی که من دارم در جوار این:آقاي محمودي
ه باشند بتوانند بخشی از هزینه هاي این برنامه را تأمین و از همین حالا هم افرادي که می خواهند مشارکت داشت... میراث فرهنگی، تولیدات صنایع دستی و 

.  که شده ایم با شهامت و همه جانبه و با جدیت وارد شویمیدر هر صورت باید وارد میدان. کنند
ه هایی که باید کامل شود باید آینده این برنامه اگر اجرا شود قرار هست علاوه بر منابعی که در آن برنامه براي ما تولید می کند و پروژ):شهردار(آقاي نصرتی 

شرکت ها و گروه هایی . قزوین را در مسائل فرهنگی و اقتصادي و اجتماعی و مسائلی از این قبیل تحت الشعاع قرار دهد و یک جایگاه بین المللی پیدا کند
ما به فکر یک روز و یک هفته نیستیم که بخواهد . نامه باشندهستند که بخواهند ظرف این چند روز در عرصه بین المللی معرفی بشوند حمایت کننده این بر

قوي و کامل ظهور پیدا کند که واقعا در آینده همانطور که اشاره کردیم تبدیل به یک نقطه عطف به قدريمنابع را جمع آوري کند و گذرا باشد این برنامه باید 
. شود

به هر حال یک برنامه بین المللی .پیشنهاد خوبی است از این نوع کمیسیون ها می شود اینجا شکل دادرهنگی در این کارگروه فپیشنهاد تشکیل کمیسیون 
نمایشگاه جانبی هم پیشنهاد ارزشمندي است و خیلی از . ماه فرصت باقی است می تواند بخشی از انرژي این کار گروه را به خود اختصاص دهد16هست که 

.دمباحثی که دوستان معرفی می کنن
کمیته اقتصادي، کمیته فنی و مهندسی و هستند؛در حال فعالیت هم اکنون در کارگروه در رابطه با این سه کمیته اي که بنده پیشنهاد :آقاي شهروزي
.     یا در قالب کمیته فرهنگی پیگیري شود یا کمیته ویژه اي براي آن پیش بینی شود2016این قضیه قزوین .کمیته فرهنگی
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